
 1 

 

Komisja Budżetowo-Finansowa 

Rady Powiatu Zgierskiego 

kadencji 2018-2024 
 

 

PROTOKÓŁ NR 56/24 

z posiedzenia Komisji odbytego w dniu 21 marca 2024 r. 

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu 

 

 

W posiedzeniu udział wzięło 9 członków Komisji oraz osoby spoza jej składu. 

Lista obecności członków Komisji i lista gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 
 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Analiza wykorzystania środków finansowych na promocję, sport i kulturę w roku 2023. 

3. Zaopiniowanie materiałów zgłoszonych na LXXIII sesję Rady Powiatu Zgierskiego. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji radny Rafał Antczak otworzył 56 posiedzenie Komisji.  

 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.   

 

Ad. 2 

Informacja dot. analizy wykorzystania środków finansowych na promocję, sport                                

i kulturę w roku 2023 stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała informację. 

 

Ad. 3 

1. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LXX/541/23 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Zgierskiego na rok 2024 – po autopoprawce. 

 

Skarbnik Powiatu Zgierskiego Agnieszka Szymczyk przedstawiła projekt uchwały.  

 

Komisja przy 3 głosach za i 3 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

2. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LXX/540/23 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zgierskiego na lata 2024-2037 po autopoprawce. 

 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały.  

 

Komisja przy 3 głosach za i 3 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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3. Projekt uchwały w sprawie wyboru biegłego rewidenta w celu przeprowadzenia 

badania sprawozdania finansowego Powiatu Zgierskiego za 2023 rok. 

 

Komisja przy 4 głosach za i 2 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

4. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miasto Zgierz  

na opracowanie kompletnej dokumentacji wraz z uzyskaniem decyzji środowiskowej  

na zadanie pn. „Budowa drogi dojazdowej do terenów Łódzkiej Specjalnej Strefy 

Ekonomicznej w dzielnicy Rudunki w Zgierzu”. 

 

Starosta Zgierski Bogdan Jarota przedstawił projekt uchwały. 

 

Komisja przy 4 głosach za i 4 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

5. Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej                           

pw. Świętych Archaniołów Rafała i Michała w Aleksandrowie Łódzkim na 

dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w ewidencji 

zabytków. 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Starostwa Powiatowego                       

w Zgierzu Sylwia Lewińska przedstawiła projekt uchwały. 

 

Radny Radosław Zaborowski zapytał, czy całkowita wartość dotacji będzie pochodziła                   

z środków rządowych.  

 

Naczelnik podała, że 98% będzie pochodziło z środków rządowych i 2 % udział własny 

beneficjentów.  

 

Radny Ireneusz Skurzyński chciał się upewnić, czy te trzy projekty uchwał o udzielnie 

dotacji są w ramach uchwały podjętej przez Radę Powiatu Zgierskiego. 

 

Naczelnik potwierdziła. Przypomniała, że Rada Powiatu Zgierskiego 27 grudnia 2023 r. 

podjęła uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji ze środków pochodzących 

z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. W tej uchwale zawarte były przepisy dot. 

pomocy de minimis, które tak naprawdę obowiązują jeszcze do czerwca br. Regionalna 

Izba Obrachunkowa prosiła nas o zmianę zapisu tak, aby dostosować do obecnie już 

nowych przepisów wprowadzonych, którymi inaczej oblicza się dofinasowanie tej 

pomocy de minimis. Jednak z uwagi na to, że wpłynęły 3 wnioski od Parafii, które nie 

podlegają pomocy de minimis, nie będziemy zmieniać już tej uchwały Rady Powiatu 

Zgierskiego.  

 

Radny Ireneusz Skurzyński przyznał, że już się pogubił w tych uchwałach dot. zabytków. 

One były już chyba trzy razy zmieniane. Nie potrafi znaleźć żadnego logicznego 

uzasadnienia, dlaczego nie można przygotować uchwały, która po prostu zostanie przyjęta         

i nie będzie poprawiana tyle razy.  

 

Naczelnik wyjaśniła, że wszystkie uchwały podjęte przez organy stanowiące w kraju były 

zmieniane przez regionalne izby obrachunkowe i nadal są zmieniane. To są przepisy, 

które niestety ewaluują cały czas. RIO przyznaje, że też uczy się dopiero w tym zakresie. 

Pewne rzeczy wynikają z już zawartych umów pomiędzy beneficjentem a daną jednostką 

samorządu terytorialnego.  
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Radny Ireneusz Skurzyński dopytywał, czy te uchwały, które Rada dzisiaj proceduje 

kończą temat. I one są na tyle prawnie skonsultowane, że nie trzeba będzie ich zmieniać.  

 

Naczelnik potwierdziła, że na tyle są skonsultowane, że nie trzeba będzie ich poprawiać.  

 

Radny Mirosław Burzyński był zainteresowany, czego dotyczył projekt uchwały, który 

był zgłoszony przez Zarząd Powiatu Zgierskiego, a nie został wprowadzony do porządku 

obrad poprzedniej sesji.  

 

Naczelnik powiedziała, że projekt uchwały dotyczył też pomocy de minimis. Jednakże 

obsługa prawna uznała, iż skoro przepisy starej ustawy obowiązują do czerwca tego roku 

na podstawie starej, to nie zachodzi konieczność podejmowania tej uchwały zmieniającej. 

Te trzy uchwały indywidualne nie podlegają już nadzorowi RIO tylko Wojewodzie, 

ponieważ one dotyczą zabytków, ale nie dotyczą pomocy de minimis.  

 

Komisja przy 5 głosach za i 4 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

6. Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej                           

pw. Wszystkich Świętych w Bełdowie na dofinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub znajdującym się w ewidencji zabytków. 

 

Naczelnik przedstawiła projekt uchwały. 

 

Radny Ireneusz Skurzyński zapytał, czy w ustawie jest określony jakiś termin graniczny, 

do którego można skorzystać ze środków tego Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków, czy to jest takie okno otwarte.  

 

Naczelnik przekazała, że otwarte okna są w pewnych terminach i wtedy można składać 

wnioski. Na ten moment okno jest już zamknięte  i  wniosków nie można składać.  

 

Radny Ireneusz Skurzyński dopytywał, jaki jest termin rozliczenia tych wniosków, które 

są teraz w trybie realizacyjnym.  

 

Naczelnik oznajmiła, że parafie złożyły wnioski określając termin realizacji inwestycji 

powyżej 12 miesięcy z przewidywanym terminem zakończenia. Parafia 

Rzymskokatolicka pw. Wszystkich Świętych w Bełdowie i Parafia Rzymskokatolicka  

pw. Św. Augustyna w Bratoszewicach wskazały termin zakończenia 31 grudnia 2025 r. 

Natomiast Parafia Rzymskokatolicka pw. Świętych Archaniołów Rafała i Michała                         

w Aleksandrowie Łódzkim w Aleksandrowie termin graniczny wskazała 30 września 

2025 r.  Po zakończeniu inwestycji środki zostaną wypłacone. 

 

Komisja przy 5 głosach za i 4 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

7. Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej                           

pw. Św. Augustyna w Bratoszewicach na dofinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub znajdującym się w ewidencji zabytków. 

 

Komisja przy 5 głosach za i 4 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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8. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu finansowego realizacji zadań 

rehabilitacji zawodowej i społecznej, ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rok 2024. 

 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Zgierzu Maria Miśkiewicz 

przedstawiła projekt uchwały. 

 

Radny Ireneusz Skurzyński zapytał, czy nabór wniosków jest określony czasowo, czy to 

jest rzecz, która się dzieje w ciągu całego roku.  

 

Dyrektor odpowiedziała, że wnioski można składać w ciągu całego roku.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad. 4 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 55/24 z posiedzenia Komisji, które odbyło się  

22 lutego 2024 r.      

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     

Ad. 5 

Radny Ireneusz Skurzyński nawiązał do inwestycji na ul. Ziewanickiej w Głownie, której 

zakres został trochę ograniczony. W związku z tym postulował o rozważenie w przyszłości 

dokończenia tej ul. Ziewanickiej do ul. Piaskowej. To byłoby takie spięcie komunikacyjne.   

 

Radna Zofia Ogórek dołączyła się do postulatu przedmówcy.  

 

Radny Mirosław Burzyński chciał wiedzieć, czy Puls Powiatu ukaże się przed wyborami,        

czy po wyborach.  

 

Wicestarosta Zgierski Dominik Gabrysiak odpowiedział, że po wyborach samorządowych.  

 

  Ad. 6 

Przewodniczący Komisji dokonał zamknięcia 55 posiedzenia Komisji. 
 

Na tym protokół zakończono.     

Protokołowała   

             

Główny specjalista      Przewodniczący Komisji 

Wanda Komorowska         Budżetowo-Finansowej  

        

                   Rafał Antczak  

             


